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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE L’ESPORT DE
SITGES

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ:
Núm.: 2
Data:  20 de novembre de 2024
Hora: 18:30 hores
Lloc: Masia Can Milà (Oficina Turisme).

HI ASSISTEIXEN:

Vicepresident:

 Senyor  Jaume  Monasterio  i  Miró,  regidor  Esports,  Obres  i  Projectes  de
l’Ajuntament de Sitges.

Vocals:

 Senyor David Martínez Lluís, representant de Sitges Grup Independent i regidor
de Governació i Mobilitat, Recursos Humans, Infància i Joventut de l’ajuntament
de Sitges.

 Senyora  Cristina  Guiu  Navarro,  representant  de  Sitges  Grup  Independent  i
regidora d’Activitats, Imatge i Via Pública de l’Ajuntament de Sitges.

 Senyor Josep Mª Tubau, representant Guanyem Sitges.
 Senyor Isaac Bielsa Tutusaus, representant de Junts per Sitges. 
 Senyor Guillem Pujadas Casas, representant de Les Botigues de Sitges.
 Senyora  Laura  Pérez,  representant  del  Club  Rítmica  Sitges-Garraf  i  en

substitució de la senyora Begoña Mediado Valiente.
 Senyor Tomás González Bollarín, representant del Club de Golf Terramar.
 Senyor Rafael Alcázar Alquézar, representant Club Esportiu Sitgetà Basquetbol.
 Senyor Iván Garcia Trujillo, representant del Club Nàutic Sitges.
 Senyor  Jose  Antonio  Velasco,  representant  del  Club  Bàsquet  Sitges  i  en

substitució del senyor Pau Simó Tarroch.
 Senyor Alejandro Aquiles Villarreal Viale, representant del Rugby Club Sitges.
 Senyor Jordi Martínez Aguilar, representant  de la Unió Esportiva Sitges.
 Senyor Eduard Girona Turell, representant del Club Futbol Blanca Subur. 
 Senyora Anna Carballo, representant del Club de Mar de Sitges i en substitució

del senyor Benjamín Diz.
 Senyor Jaume Pujol, Representant entitat esportiva Nootka Kayak, SL 

Excusen l’assistència:

 Senyora Aurora Carbonell i Abella, Alcaldessa de Sitges.
 Senyor Joan Josep Tutusaus Martí, representant del Centre Excursionista de

Sitges Senyora.
 Senyora Montserrat Renom Pinsach, representant del Port Esportiu Aiguadolç i

l‘Escola Vela Adaptada Port Aiguadolç.
 Senyor Pau Ramón Simó Tarroch, representant del Club Bàsquet Sitges.
 Senyor Oscar Ortiz Mirabent, representant del Sitges Hockey Club.
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 Senyora  Jasmina  Chávez  Moreno,  representat  del  Club  Esportiu  Dym  Arts
Marcials.

Secretari i assessor: 

 Senyor Fermín Sánchez Ferrer, Cap del Departament d’Esports,  Director de
l’Àrea de Serveis a les Persones, en funcions.

Personal del Departament d’Esports i de Comunicació:

 Senyora Eva Fons i Vidal, tècnica del Departament d’Esports.
 Senyor Jordi Castañeda, redactor del Departament de Comunicació.

Ponent extern:

 Senyor Marcos Reinado Llicenciat en Ciències de l’Activitat Física i de l’Esport
per la Universitat de Barcelona. 

MBA i post graduat en gestió d’entitats esportives, gestió pública i gestió financera.

Soci director de Gempro Serveis d’assessorament, empresa especialitzada en la
gestió  laboral,  comptable,  fiscal  i  administrativa d’entitats  esportives i  de SAEE
Consulting SL, empresa especialitzada en l’assessorament i  la formació per als
responsables de les entitats esportives i d’altres agents del sistema esportius. 

Consultor d’empreses i de l’Administració en l’àmbit de l’activitat física i de l’esport.

ORDRE DEL DIA:

1. Benvinguda.
2. Ponència  i  debat  participatiu  sobre  "Generació  de  nous  ingressos  a  les

entitats esportives" a càrrec del Marcos Reinado.
3. Pla d'Igualtat de gènere a l'activitat física i l'esport (Diputació de Barcelona).
4. Nou servei: oficina suport a les entitats sitgetanes sense afany de lucre.
5. Calendari de sessions ordinàries per l’any 2025.
6. Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ:

A les 18:37 hores s’inicia la sessió i el regidor d’Esports, Jaume Monasterio, dona la
benvinguda als assistents al Consell Municipal de l’Esport i excusa l’Alcaldessa.

Tot seguit exposa l’ordre del dia del Consell reflexat a la presentació en diapositives
que s’adjunta en aquest document, i aborda el primer punt  de l’ordre del dia (OD, en
endavant),  que  és  la  ponència  sobre  "Generació  de  nous  ingressos  a  les  entitats
esportives" a càrrec del Marcos Reinado.

S’adjunta a la present acta el document en power point de la formació de 45 minuts
impartida pel senyor Reinado.

A continuació la tècnica del Departament d’Esports, la senyora Eva Fons aborda el
punt 3 de l’ordre del dia corresponent al “Pla d'Igualtat de gènere a l'activitat física i
l'esport (Diputació de Barcelona)”.
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La tècnica fa una breu introducció d’on ve la proposta d’elaborar aquest Pla i explica
que la iniciativa va sorgir de la Taula de l’Esport femení i que serà una realitat amb el
suport de la Diputació de Barcelona.

Segueix explicant que al llarg del 2025, la Diputació de Barcelona formarà els tècnics
municipals  per  a  que  desenvolupin  el  Pla,  que  posteriorment  s’implementarà.  Els
primers passos està previst que sorgeixin del mateix Ajuntament, a través d’un acord
municipal  que avali  la  voluntat  de tirar-lo  endavant,  determini  els  responsables del
projecte i marqui un calendari. 

L’elaboració del Pla d’Igualtat contemplarà l’ús de diverses metodologies per establir
un diagnòstic de la situació actual, fer una valoració del paper actual de l’esport femení
a Sitges i acabar fixant els punts forts i dèbils de l’actual situació.  Al llarg del disseny
del Pla també es fixaran línies estratègiques per assolir objectius generals i específics,
amb unes accions i indicadors de seguiment i un calendari de treball. Un cop dissenyat
el  Pla,  caldrà  implementar-lo  i  fer-ne  l’avaluació  i  el  seguiment  a  través  dels
mecanismes que s’hagin creat per a la seva gestió i anàlisi. 

A continuació el  regidor  d’Esport,  Jaume Monasteio aborda el  punt  4 de l’OD que
correspon a la creació d’un servei com és l’Oficina de suport a les entitats sitgetanes
sense afany de lucre, que cada 1r i 3r dijous de mes atén consultes de les entitats de
la vila en una oficina ubicada a la plaça de l’Ajuntament. El regidor Monasterio recorda
que  des  de  la  regidoria  d’Esports  ja  es  fa  molt  d’assessorament  a  les  entitats
esportives, però ara aquesta oficina serà per a totes les entitats de Sitges i un dels
grans  temes  en  els  quals  s’ajudarà  és  en  la  petició  de  subvencions  i  posterior
justificació. El regidor d’Esports ha explicat que es preveuen sessions formatives per
als clubs en l’àmbit de la sol·licfitud i justificació de subvencions, a principis de l’any
2025.  

Es procedeix a abordar per part del regidor d’Esports el punt 5 de l’OD que correspon
al  calendari  de sessions per  l’any 2025.  Les dates inicialment  proposades són les
següents: 

 9 d’abril de 2025, a les 18,30 hores.
 19 de novembre de 2025, a les 18,30 hores.

I finalment s’aborda el punt 6 de l’OD, de precs i preguntes.

El  senyor Alejandro  Aquiles  Villarreal  Viale,  representant  del  Rugby  Club  Sitges
pregunta  per  l’estat  del  nou  camp  d’hoquei.  El  regidor  d’Esports  respon  que
precisament, l’any 2025 ha de ser un any clau per fer realitat diverses instal·lacions
esportives municipals i abans de finals d’any s’ha de fer l’obra de tancament perimetral
del camp d’hoquei herba de La Plana, per tal que l’any que ve ja s’hi pugui jugar. En
primera instància, aquest espai tindrà un terra de sauló, però s’hi acabarà instal·lant
gespa artificial homologada per a la pràctica de l’hoquei sobre aquesta superfície. 

El  Senyor Jose Antonio Velasco, representant del Club Bàsquet Sitges pregunta per
l’estat de la coberta de la pista esportiva a l’Escola Miguel Utrillo. El regidor comenta
que l’escola no ha estat interessada en fer aquesta obra de millora i el projecte s’està
reconduint per fer-ho a l’IES Vinyet. 
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El regidor d’Esports segueix explicant que també a La Plana està previst, que la Masia
de Santa Bàrbara s’adeqüi per a la gimnàstica rítmica i els assajos de la Colla Jove de
Castellers  de  Sitges  aquest  pròxim  any  2025.  Explicita  que  a  finals  del  mes  de
novembre  de  2024  s’entregarà  el  projecte  executiu  i  posteriorment  es  posarà  em
marxa la licitació.

El regidor d’Esports, Jaume Monasterio comenta que una altra instal·lació esportiva
començarà a caminar l’any que ve i és el nou camp de futbol a Pins Vens. Comenta
que s’està acabant la redacció del projecte executiu i avança que l’any que ve s’haurà
de buscar el finançament per fer-lo possible. 

El senyor Guillem Pujadas Casas, representant de Les Botigues de Sitges pregunta si
hi ha algun projecte esportiu per aquest barri del municipi, a banda de la proposta que
fa un temps,  hi  havia per fer  un nou centre cívic amb diferents serveis.  El regidor
d’Esports  comenta  que  hi  havia  un  projecte  que  va  tirar  endavant  però  finalment
l’empresa adjudicatària va anar renunciant al projecte. Actualment l’Ajuntament s’està
replantejant  el  projecte,  es  licitarà  i  s’adjudicarà.  Hi  ha una  part  que correspon  al
Ministeri, on l’Ajuntament no te competència.

Essent les 20:10 hores, es dóna per finalitzat el Consell Municipal de l’Esport. 

El vicepresident El Secretari
Jaume Monatserio Miró Fermín Sánchez Ferrer

Sitges, a data de la signatura electrònica.
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